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Bijgaand ontvangt u de antwoorden op de vragen zoals gesteld door het lid Aptroot aan 
de staatssecretaris van Economische Zaken over informatiebijeenkomsten over het 
wetsvoorstel ‘Informatie-uitwisseling Ondergrondse Netten’ (Ingezonden 5 juni 2007) 
 
 
1 
Is het waar dat uw ministerie informatiebijeenkomsten organiseert over het wetsvoorstel 
‘Informatie-uitwisseling Ondergrondse Netten’? 1) 
 
Ja 
 
2 
Waarom organiseert het ministerie informatiebijeenkomsten voor provincies, 
waterschappen en gemeenten voordat het wetsvoorstel door de Tweede Kamer is 
aangenomen? 
 
Met deze bijeenkomsten wordt tegemoet gekomen aan een grote behoefte onder deze 
partijen om geïnformeerd te worden over het wetsvoorstel. Zo blijkt ook weer uit de 
bijeenkomsten die reeds hebben plaatsgevonden. 
Belangstelling voor én belang bij informatie over de voornemens van de regering zijn 
logisch en begrijpelijk. Daar niet op ingaan zou niet getuigen van oog voor de behoefte 
aan communicatie die er is rond dit onderwerp. Partijen moeten zich immers tijdig 
kunnen voorbereiden op veranderingen die het wetsvoorstel met zich meebrengt. Zeker 
aangezien het de bedoeling is dat het wetsvoorstel zo spoedig mogelijk na aanname in de 
Tweede en Eerste Kamer in werking treedt. 
Vanzelfsprekend wordt tijdens alle bijeenkomsten door vertegenwoordigers van het 
Ministerie van Economische Zaken nadrukkelijk aangegeven dat het gaat om een 



 

2 

 

wetsvoorstel waar het parlement zich nog over moet uitspreken en dat partijen zullen 
worden geïnformeerd indien het debat leidt tot voor hen relevante wijzigingen van het 
wetsvoorstel.  
 
3 
Is het niet voorbarig nu uit te leggen wat er gaat veranderen in de wetgeving, terwijl 
behandeling van het wetsvoorstel nog moet plaatsvinden in de Tweede Kamer? 
 
Zie mijn antwoord op vraag 2. 
 
4 
Deelt u de mening dat deze informatiebijeenkomsten kunnen leiden tot onduidelijkheden 
en verwarring indien er middels amendementen wijzigingen in de wet worden 
aangebracht? 
 
Zie mijn antwoord op vraag 2. 
 
5 
Vindt u het niet dom, arrogant en een vorm van minachting van het parlement ervan uit te 
gaan dat de wet ongewijzigd door de Tweede Kamer wordt aangenomen? Het is u toch 
bekend dat vragensteller het ministerie heeft geïnformeerd 5 amendementen te gaan 
indienen omdat het wetsvoorstel dringend wijziging behoeft! 
 
Nee. Tijdens de informatiebijeenkomsten wordt door vertegenwoordigers van het 
Ministerie van Economische Zaken absoluut niet uitgestraald dat het wetsvoorstel 
ongewijzigd door de Tweede Kamer zal worden aangenomen. De bijeenkomsten doen 
derhalve niets af aan de rol van uw Kamer. 
 
6 
Is deze werkwijze onderdeel van het kabinetsbeleid van praten met derden en het negeren 
en ontwijken van het parlement? 
 
Nee. Het betreft hier een specifiek wetsvoorstel dat reeds sinds juni 2006 bij uw Kamer is 
ingediend.  
 
 
 
 
 
Maria J. van der Hoeven 
Minister van Economische Zaken 
 
 
 
 
1) Brief van Drs. C.H. Schaapman, Voorzitter Gemeentelijk Platform Kabels & Leidingen (GPKL), 
betreffende “Road show Ministerie EZ vanwege Wet informatie-uitwisseling ondergrondse netten” 


